
Hráči z Hokejové haly slávy vybrali Pavla Kubinu 
Toronto-Montreal 6:3 (1:0, 3:3, 2:0) 
Tento týden se bude znovu otevírat po přestavbě Ontarijská galerie. Slavný 
architekt mimo jiné i spoluprojektant Tančícího domu na Nábřeží Frank 
Gehry se rozhodl udělat severní stěnu ve tvaru hokejového visoru, který 
ochraňuje obličej hráče. Jedním z důvodů je, že máloco symbolizuje Toronto 
víc než hokej. Tvar visoru je při tom udělán tak, aby umožnil hráči kontakt s 
okolním světem, nerušil ho, ale ochránil. Málokde znamená pro lidi hokej 
tolik jako právě v Torontu. Jedinou výjimkou je snad Montreal, město které 
má snad stejnou tradici, ale rozhodně víc získaných trofejí. Proto je souboj 
Maple Leafs s Canadiens vždy hokejovým svátkem. Navíc počátkem 
listopadu se sjedou do Toronta hvězdy z Haly slávy, aby do ní uvedly své 
kolegy. Velké postavy minulosti byly přítomny i na sobotním zápase 
Toronto-Montreal a dvě z nich Yvan Cournoyer a Borje Salming vybrali 
nejlepšího hráče utkání. Toto mimořádné ocenění bylo uděleno obránci 
Pavlu Kubinovi, který v utkání zaznamenal svou třetí letošní branku a 
zároveň i svou šestou asistenci. Dvě asistence si připsal i Tomáš Kaberle. U 
poražených si připsali po brance Tomáš Plekanec a Robert Lang. V 
vítězném mužstvu sehrál 11:33 min. i Jiří Tlustý.  
Pavel Kubina byl po utkání obležen novináři. Přesto nám zodpověděl pár 
otázek.  
ABE: První zápas 1:6 jste prohráli, dnes vítězství 6:3. V čem byl rozdíl?  
PK: Minule to byl náš první zápas doma. Snažili jsme se hodně vymýšlet. 
Nevím proč tomu tak je, ale vždy první zápas v sezóně je těžký. Všichni se 
snaží hrát líbivý hokej. Pokud se pamatuji měli jsme hodně vyloučených 
hráčů, inkasovali jsme a takové utkání proti Montrealu se nedá otočit.  
ABE: Dnes jste vstřelil důležitou pátou branku, co byste k tomu řekl?  
PK: To byl velice jednoduchý gól. Nik Antropov mi to nahrál křížem před 
branku a já věděl, že Price je z branky a tak jsem se snažil trefit prostředek 
branky. Gól však vymyslel Antropov. Měl jsem jednoduchou pozici. 
ABE: Byla to vaše třetí branka, kolik jich může vstřelit obránce za 
sezónu v NHL? 
PK: Jeden rok jsem jich dal sedmnáct, to bylo nejvíc. Jako obránce chodím 
hodně na přesilovky a díky tomu mám velkou šanci si vylepšit bilanci.  
ABE: Při této brance asistoval Tomáš Kaberle, nastupujete spolu pouze 
při přesilovkách?  
PK: V posledních třech čtyřech zápasech jsme hráli spolu. Tomáš má 
výbornou přihrávku. Každý zápas mne najde a já mám tři až čtyři střely na 
branku za zápas. Tomáš velice dobře vidí na ledě a najde mne v každém 
zápase.  



ABE: Jaká je pohoda v mužstvu?  
PK: Teď už je dobrá. Minulé tři čtyři zápasy nebyly ideální, dostali jsme 
hodně gólů. V takovém zápase jako byl dnešní, kdy jsme viděli hráče, kteří 
pro hokej hodně udělali, navíc zápas proti Montrealu. Není nic lepšího v 
hokejovém životě než tohle.  
ABE: Jedete na západ, jak se na to připravujete?  
PK: Zítra bude volno, v pondělí bude trénink, následuje dlouhý let. Budeme 
hrát v Kanadě. Těším se, že budeme s klukama spolu, půjdeme někam na 
večeři a musíme se připravit na zápas.  
Aleš Březina 


